
خبر کوتاهاخبار
رییس پلیس پایتخت اعلام کرد؛

برخورد پلیس با واحدهای صنفی متخلف

تجریشی:

برنامه بازنگری نقشه راه احیای دریاچه ارومیه به سرعت تکمیل شود

ورود سازمان بازرسی به تاخیر در پروازها

مدیر کل اموراداری، تشکیلات و تحول اداری:

۲۸ هزار فرهنگی در سال تحصیلی جدید، متقاضی انتقال بودند

ملاقات  اولین  در  پایتخت  پلیس  رییس 
به  توجه  مردم،  مشکلات  رفع  گفت:  مردمی، 
محلات  در  آرامش  فضای  یک  ایجاد  و  خواسته ها 
از جمله اهداف ماست، بنابراین اگر تخلفاتی قابل 

اغماض باشد، کوتاه خواهیم آمد.
سردار حسین رحیمی فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ با حضور در مرکز نظارت همگانی به سؤالات 

۳۰۰تن از شهروندان پاسخ داد.
در این جلسه علاوه بر فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ، رؤسای پلیس های تخصصی تهران بزرگ از 
جمله راهنمایی و رانندگی، آگاهی، مبارزه با مواد 

مخدر و... حضور داشتند. 
رحیمی گفت: اولین جلسه ملاقات مردمی با 
شد.  برگزار  امروز  مراجعه کننده،  نفر   ۳۰۰ حضور 
مساعدت  و  کمک  درخواست  مراجعه کنندگان 
در  آنها  درخواست های  عمده  و  داشتند  پلیس  از 
جمع آوری  صنفی،  واحدهای  و  اماکن  خصوص 
آگاهی،  در  پرونده ها  روند  به  تسریع  معتادان، 
رانندگی  و  راهنمایی  تخلفات  پیرامون  مساعدت 

و... بود. 
از  بعضی  به  اغماض آمیز  نگاهی  با  افزود:  وی 
بود  این  ما  سعی  چراکه  شد؛  رسیدگی  تخلفات 
به  نسبت  پلیس  و همیاری  که آن جلوه همکاری 
عزیزان  به  مساعدت  نهایت  و  شود  اعمال  مردم 

مراجعه کننده شود. 
کرده  تخلف  که  رانندگانی  خصوص  در  وی 
باید  آنها  گفت:  بود،  شده  متوقف  خودروی شان  و 
بدانند که پلیس همواره یار و همراه آنهاست و آنها 
نیز باید مقررات را رعایت کرده و با پلیس همکاری 
کنند، البته در خصوص تخلفاتی که داشتند، پلیس 

برخورد اغماض آمیز داشت و آنها نیز قول دادند که 
ضوابط و قوانین را رعایت کنند. 

پلیس  تلاش  تمام  داد:  ادامه  رحیمی  سردار 
برای یکایک آحاد مردم، رفع مشکلات آنها، توجه 
و  مختلف  ابعاد  در  آنها  خواسته های  به  اهتمام  و 
ایجاد یک فضای آسایش و آرامش در محلات است. 
اگر تخلفاتی قابل اغماض باشد حتماً کوتاه خواهیم 

آمد. 
سردار رحیمی در خصوص این جلسه ارتباط 
تخصصی  پلیس های  رؤسای  کرد:  اعلام  مردمی 
نیز با همین شکل به خواسته های مردم رسیدگی 
کردند تا زمینه ساز همدلی، اخوت، برادری و تعامل 

بیشتر پلیس با تمام بخش های جامعه شود. 
ناهنجاری های  با  برخورد  خصوص  در  وی 

ایجابی  و  آموزشی  پلیس  اقدامات  اجتماعی گفت: 
با برخورد مناسب،  این حوزه  است نه سلبی و در 
تذکرات لازم در رابطه با رعایت شئونات اسلامی در 
حین رانندگی به افراد آموزش داده شد؛ امروز نیز 
برای ۳۰۰ نفر از مراجعه کنندگان در این خصوص 

صحبت شد.
مورد  در  دادستانی  سخنان  درباره  رحیمی   
تمامی  در  کرد:  تصریح  صنفی  واحدهای  تخلفات 
فرد  باید  تهران  در  صنفی  واحدهای  و  اماکن 
متصدی و فرد مسئول آن، شئونات اخلاقی اسلامی 
را رعایت کند و اگر تخلفی رخ دهد فرد صنفی باید 

پاسخگو باشد.
تأیید صحبت های دادستان  با  سردار رحیمی 
صنفی  واحدهای  برخی  نمی دهیم  اجازه  گفت: 

تخلف کنند؛ البته اکثریت واحدهای صنفی، ضوابط 
و شئونات را رعایت می کنند، اما اگر واحدی خارج 
آنها  با  شدت  با  پلیس  کند،  عمل  چارچوب  از 
این  در  باید  مسئول  فرد  خود  و  می کند  برخورد 

زمینه پاسخگو باشد. 
می گیرد  کسب  پروانه  فرد  وقتی  گفت:  وی 
باید  می شود،  تأیید  اماکن  توسط  صلاحیتش  و 
من  اینکه  باشد؛  پاسخگو  خود  واحد  خصوص  در 
از  و  گرفته  صورت  واحدم  در  خلافی  و  مسئولم 
باید  جانب من نبوده، قانع  کننده نیست؛ این فرد 
واحد  در  و ضوابط  اسلامی  رعایت شئونات  مراقب 

صنفی خود باشد. 
تأکید  بزرگ  تهران  انتظامی  ارشد  مقام  این 
کرد: تعداد اندکی از واحدهای صنفی که اغلب به 
باید  که  بدانند  می کنند،  تخلف  غیرعلنی  صورت 

پاسخگو باشند. 
و  پاساژها  تعطیلی  ساعت  خصوص  در  وی 
اماکن گفت: ساعت کاری اماکن تغییر نمی کند و 

کمافی السابق ادامه خواهد داشت.
تهران  پلیس  رییس  رحیمی  حسین  سردار 
بزرگ گفت: متاسفانه در برخی از عملیات ها مجبور 

به استفاده از اسلحه و تیراندازی در معابر هستیم.
و  اقدامات  در  ما سعی می کنیم  داد:  ادامه  او 
عملیات هایمان به گونه ای عمل کنیم که احساس 

امنیت و امنیت عمومی دچار خدشه نشود.
رییس پلیس تهران بزرگ با اشاره به تعقیب 
همت  اتوبان  در  سارقان  با  پلیس  اخیر  گریز  و 
مورد  الی شش  پنج  سارقان  این  کرد:  خاطرنشان 
پلیس  همین رو  از  داشتند  مسلحانه  سرقت  سابقه 

مجبور به تیراندازی شد.

احیای  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
راه  نقشه  بازنگری  برنامه  گفت:  ارومیه  دریاچه 

احیای دریاچه ارومیه باید به سرعت تکمیل شود.
هشتمین جلسه کمیته سیاستگذاری )کمیته 
راهبری( ستاد احیای دریاچه ارومیه با حضورعیسی 
مسعود  محیط زیست،  سازمان  رییس  کلانتری 
ستاد،  تلفیق  و  دفتربرنامه ریزی  مدیر  تجریشی 
برخی از اعضاء کمیته سیاستگذاری و کارشناسان 

ستاد برگزار شد.
تدقیق  و  بروزرسانی  راستای  در  جلسه  این 
مدیر  شد.  برپا  ارومیه  دریاچه  احیای  راه  نقشه 
سخنان  تایید  با  ستاد  تلفیق  و  دفتربرنامه ریزی 
دوازدهم،  دولت  زیست  محیط  سازمان  رییس 
گزارشی از روند فعالیت های ستاد به کمیته راهبری 

ارائه کرد.
صندوق های  فعالیت  به  تجریشی  گزارش  در 
خرد که از سال گذشته فعالیتشان را شروع کرده 
بودند، استفاده از ظرفیت های بین المللی در راستای 
در خصوص طرح  فائو  با  دریاچه، همکاری  احیای 
آب  درصدی   ۴۰ کاهش  و  جایگزین  معیشت 

کشاورزی اشاره شد.
در گزارش وی، موضوع از سرگیری همکاری 
ستاد با جایکا و استفاده از مدل سازی هیدرولوژی 

سازمان  برنامه  همچنین  و  برنامه ها  پیشبرد  برای 
به  سخن  آب  مصرف  کاهش  برای  ایکاردا  جهانی 

میان آمد.
سخنگوی ستاد احیای دریاچه ارومیه توضیح 
داد: در جریان کاهش مصرف آب کشاورزی، ایکاردا 
در کشور مصر تجربه خوبی دارد. با برنامه ایکاردا، 
مصر ظرف دو سال ۳۰ درصد سطح آب مصرفیش 
را کاهش داد. ستاد قصد دارد همکاری را در این 
خصوص با تمرکز بر بررسی مناطق دیم زار حوضه 

آبریز انجام دهد.
تجریشی به همکاری ستاد با دانشگاه و مرکز 
یاسا  بین المللی  سازمان  و  واخنینگن  تحقیقاتی 
از کشور  امسال  ماه  اشاره کرد و توضیح داد: مهر 
درخصوص  می آیند  ایران  به  گروهی  نیز  مالزی 
همکاری در زمینه زنجیره ارزش غذایی. به دنبال 
پیگیری های ستاد دانشگاه یوتا نیز در زمینه بررسی 
استحصال  و  آب  مصرف  کاهش  میانگذر،  اثرات 
نمک ورود پیدا خواهد کرد. البته همکاری های ما 
صرفا با مجموعه های خارجی نیست بلکه ما از توان 
و دانش همه مجموعه هی علمی و دانشگاهی کشور 

نیز بهره  گرفته ایم.
احیاء،  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
پیرامون عملکرد وزارتخانه ها و سازمان های مرتبط 

با ستاد گفت: دستگاه های اجرایی به رغم ضعفشان 
می کنیم.  تشکر  آنها  از  ما  و  هستند  همراه  ما  با 
البته در گزارش تجریشی بر عملکرد نسبتا ضعیف 

دستگاه های اجرایی اشاره شد.
داد:  توضیح  آنها  از  برخی  تشریح  در  وی 
در سال  کشاورزی  پیشرفته یک طرح  دنیای  در 
می شود  اجرا  هکتار   ۵ پایلوت  صورت  به  اولش 
می آید.  در  اجرا  به  هکتار   ۵۰ دوم  سال  در  و 
سه  گذشته  از  بعد  جهادکشاورزی  اینجا  در  اما 
سال و نیم هنوز گزارش هایی که ارائه می کند در 
قالب پایلوت است. براین اساس نیز به رغم اینکه 
جهادکشاورزی  به  بخش  این  در  مناسبی  بودجه 
آب  مصرف  کاهش  در  آنها  عملکرد  شده  تزریق 

است. ضعیف 
نامناسب  معیشت  به  تجریشی،  گزارش  در 
مردم آذربایجان شرقی اشاره شد و موضوع کنترل 
غبار  و  گرد  اثرات  بررسی  و  منطقه  غبار  و  گرد 
نیز  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  سوی  از  منطقه 

مطرح شد.
وی به کارگاه های مقعطی همچون استحصال 
هر  در  گفت:  و  کرد  اشاره  غیره  و   DSS نمک، 
مجموعه های  اهداف،  پیشبرد  راستای  در  مقطع 
از  ما  زمینه  این  در  که  گرفته اند  شکل  مختلفی 

استفاده  دانشگاه ها  و  بخش خصوصی  ظرفیت های 
کرده ایم.

احیای  ستاد  تلفیق  و  دفتربرنامه ریزی  مدیر 
بازنگری  برنامه  براینکه  تاکید  با  ارومیه  دریاچه 
سرعت  به  باید  ارومیه  دریاچه  احیای  راه  نقشه 
ترسیم  موضوع  خصوص  در  گفت:  شود؛  تکمیل 
ساختار جدید یا تصویب مصوبه ای به عنوان ضمانت 
باید بررسی شود. سپس اجرایی  اجرایی کار ستاد 
شود. ستاد باید کماکان از تمام ایده های داخلی و 

خارجی بهره  بگیرد.
راه های  است  موظف  ستاد  افزود:  تجریشی 
در  کند.  دنبال  و  بررسی  مالی  منابع  تامین  دیگر 
با  پایین پیشین  به  بالا  از  راه جدید رویکرد  نقشه 
کار  سرعت  تا  شود  ادغام  بالا  به  پایین  از  رویکرد 

بیشتر شود.  
احیاء  زمان  در  بازنگری  خصوص  در  وی 
در  دارلینگ  موری  آبریز   حوضه  داد:  توضیح  نیز 
برای  که  است  آبی  حوضه های  از  یکی  استرالیا 
احیای آن با ۳۰ میلیارد دلار ۲۰ سال زمان صرف 
شد تا احیاء شود. پس ستاد باید با دقت کارها را 
نکند.  زمان  به  محدود  را صرفا  و خود  ببرد  پیش 
چون اگر اینجا موفق نشویم، در جاهای دیگر نیز 

موفق نخواهیم شد.  

تاخیرهای بسیار طولانی مدت پروازهای داخلی،  تاخیر و بعضا 
گلایه ای است که تقریبا همه مسافرانی که سفرهای هوایی را انتخاب 
می کنند، به نحوی با آن مواجه هستند. شرکت های هواپیمایی هم 
عمدتا در برابر این تاخیرها جواب متقنی نداشته و بهانه تراشی های 
متعددی را مطرح می کنند. علاوه بر تاخیر های چندین ساعته، در 
ماه های اخیر مشکلات متعددی از جمله عدم اجازه خروج مسافران 
در  ها  پرواز  تاخیر  از  ناشی  و حبس های چندین ساعته  هواپیما  از 
در  کشوری  هواپیمایی  سازمان  حتی  بودیم  شاهد  هم  را  هواپیما 
گزارش تأخیرات پروازهای داخلی فرودگاه مهرآباد در تیر ماه اعلام 
کرد که هواپیمایی آسمان با انجام ۵۴۶ سورت پروازی دارای تأخیر و 
اختصاص ۱۹ درصد کل تأخیرات پروازی به خود، رکورددار این حوزه 
است. پس از آسمان، ایران ایر و آتا هر دو با انجام ۳۴۸ و ۳۴۷ پرواز 
رتبه  در  مشترکا  پروازی،  تأخیرات  درصد   ۱۲ بودن  دارا  و  تأخیر  با 
دوم و ماهان با انجام ۲۹۰ پرواز تأخیردار و تخصیص ۱۰ درصد کل 
تأخیرها به خود، سومین ایرلاین پرتأخیر ماه گذشته است. در همین 
هفته جاری هم در بیرجند تاخیر ۱۳ساعته برای مسافران پرواز نجف 

در خراسان جنوبی رخ داد.
این تخلفات مکرر و پی درپی شرکت های هواپیمایی در حالی 
در  که  دارند  حقوقی  و  حق  اینچنینی،  سفرهای  مسافران  که  است 
 ۱۳۶۴ مصوب  قانون  اساس  بر  است.  شده  اشاره  آن  به  هم  قانون 
در  ایران  هواپیمایی  شرکت های  مسئولیت  اسلامی،  شورای  مجلس 
مورد حمل و نقل مسافرین، بار واثاثیه در پروازهای داخل کشور در 
حدود مسئولیت مقرر در پروازهای بین المللی مذکور در کنوانسیون 
مربوط به یکسان کردن برخی از مقررات حمل و نقل هوایی بین المللی 
منعقده در ورشو و پروتکل اصلاحی آن در لاهه به امضاء رسیده است. 
اما علاوه بر این مورد، مجموعه دستورالعمل هایی برای رعایت حقوق 
کشوری  هواپیمایی  سازمان  سوی  از  داخلی  پروازهای  در  مسافران 

تدوین و به شرکت های فعال در این حوزه ابلاغ شده است.
در رابطه با موضوع تاخیر در پروازها هم مسافران حقوقی دارند 
به طوری که در ماده ۴ دستورالعمل حقوق مسافر در پروازهای هوایی، 

در صورت بروز تاخیر در انجام پرواز بر اساس زمان درج شده در بلیط 
مسافر، نماینده شرکت هواپیمایی با حضور در میان مسافران با متانت 
و احترام نسبت به اطلاع رسانی صحیح در خصوص تاخیر پرواز اقدام 
می کند و شرکت هواپیمایی نسبت به اطلاع رسانی از طریق سیستم 
اطلاعات پرواز به صورت مستمر اقدام می کند. در صورت تاخیر بیش 
از یک ساعت و کمتر از دو ساعت از مسافران پذیرایی نوع اول شامل 
میان وعده )اعم از نوشیدنی گرم یا سرد و شیرینی مناسب( به عمل 
خواهد آمد، البته ارائه این پذیرایی مشروط به وجود زمان کافی جهت 

پذیرایی و عدم ایجاد تاخیر بیشتر در پرواز است.
در تاخیر بیش از ۲ ساعت و تا ۴ ساعت انجام پذیرایی مناسب 
حداقلی گفته شده با توجه به امکانات فرودگاهی، فراهم کردن امکان 
صورت  در  پرواز  تغییر  رسانی،  اطلاع  برای  تلفنی  ارتباط  برقراری 
درخواست مسافر و امکان انجام آن، انجام اقدامات لازم جهت اعزام 
با سایر شرکت های هواپیمایی و در صورت وجود پرواز از همان مسیر 
از  از طریق مسیرهای جایگزین )به غیر  انتقال به مقصد نهایی  یا  و 
مسیر درج شده در بلیت( و پرداخت کامل وجه بلیت مسافر در صورت 
از ۴  بیش  تاخیر  اما در  است.  پرواز ضروری  ادامه  از  انصراف مسافر 
ساعت، شرکت حمل کننده موظف به ارائه یک فقره بلیط مشابه با 
تخفیف ۳۰ درصد از لحاظ مسیر و کلاس پروازی است. البته اگر پرواز 
به هر دلیلی کلا کنسل شده و بلیت ابطال شود، شرکت موظف است 
علاوه بر استرداد کامل وجه پرداختی، یک فقره بلیت مشابه با تخفیف 
۳۰ تا ۵۰ درصد از لحاظ مسیر و کلاس پروازی به مسافران ارائه کند.

تشکیل شورای حل اختلاف فرودگاهی
با توجه به اینکه موضوع تاخیر در پروازها نقض حقوق عامه محسوب 
می شود، دستگاه قضا هم در راستای تحقق توجه به حقوق مردم، این 
موضوع را در دستور کار خود قرار داده است به طوری که حشمتی، معاون 
قضایی دادستان کل کشور هم اخیرا با انتقاد از موضوع تاخیر در پروازها 
به رعایت حقوق عامه تاکید کرده و می گوید: یکی از مهمترین مسایلی 
که باید در این زمینه ساماندهی شود موضوع پروازهای چارتری است که 

جلساتی در این زمینه برگزار کرده ایم.

شکایت  به  فوری  رسیدگی  منظور  به  گوید:  می  حشمتی 
معترضان در این زمینه شورای حل اختلاف فرودگاهی تشکیل شده 
است و مسافرانی که در این رابطه شکایت دارند می توانند به شورای 

حل اختلاف فرودگاهی مراجعه و شکایت خود را مطرح کنند.
البته شورای حل اختلاف فرودگاهی در همه فرودگاه ها تاسیس 
نشده است و باید در همه فرودگاه های کشور این موضوع لحاظ شود.

ورود سازمان بازرسی به موضوع تاخیر پروازها
با  بازرسی کل کشور هم در گفتگو  ناصر سراج، رئیس سازمان 
خبرنگار مهر به موضوع بررسی تخلفات فرودگاهی اشاره کرد و گفت: 

سازمان بازرسی به کلیه تخلفات فرودگاهی ورود کرده است.
همه  به  و  مستقر شدند  ها  فرودگاه  در  ما  همکاران  افزود:  وی 
و  رصد  را  تخلفات  و  مسائل  و  کردند  ورود  فرودگاهی  های  قسمت 

گزارش می دهند.
پروازهای  تاخیر  با  رابطه  در  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
فرودگاهی هم اظهارداشت: با توجه به اینکه بازرسان و ناظران سازمان 
بازرسی کل کشور به همه قسمت ها ورود کردند، به موضوع تاخیر در 

پروازها هم ورود شده و بررسی هایی در حال انجام است.
سراج تصریح کرد: تخلفات این چنینی هم بررسی و گزارشات 

نهایی آماده و به مراجع مربوطه ارسال می شود.

اداری، گفت: ۲۸ هزار  تحول  و  اموراداری، تشکیلات  مدیر کل 
فرهنگی در سال تحصیلی جدید، متقاضی انتقال بودند.

به گزارش مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و 
سیاست  تحقق  راستای  در  کرد:  اظهار  حسینی  سیدحسن  پرورش، 
های وزارت آموزش وپرورش مبنی بر تمرکززدایی و تفویض اختیار 
ها  استان  به  انتقالات  و  نقل  کلیه   ، براساس دستورالعمل ۴/۷۱۰  و 

واگذار شد.
افزایش ساعات حق  به شرط عدم  استان های مبدأ  افزود:  وی 
التدریس و استان های مقصد به شرط عدم کسر ساعات موظفی و 
انتقال  با  را  موافقت خود  توانند  استان می  هم چنین مقتضیات هر 

متقاضیان اعلام کنند.

حسینی آمار متقاضیان انتقال در سال جاری را ۲۸ هزار نفر اعلام 
کردو افزود: استان های مبدأ حدوداً با ۱۰ هزار و ۵۰۰ موردموافقت 
نتیجه  دارند  فرصت  ۸ شهریورماه  تا  نیز  مقصد  های  واستان  کردند 
انتقال  با  موافقت  یا عدم  و  موافقت  را درخصوص  بررسی های خود 
متقاضیان  اعلام نمایند، بنابراین فرهنگیان متقاضی می توانند نتایج 

نهایی نقل و انتقالات را از سامانه مربوطه دریافت کنند.
وی ادامه داد: پیش بینی می شود بیش از ۹۰ درصد از نقل و 
انتقالات تا ۱۵ شهریورماه صورت گیرد و همواره تلاش خواهیم کرد تا 
موضوع نقل وانتقالات با سرعت بیشتریت و قبل از نیمه دوم شهریور 

ماه به اتمام برسد.
مدیر کل اموراداری ، تشکیلات و تحول اداری، تفویض اختیار 

به استان ها را موجب رضایت بیشتر فرهنگیان برشمرد و خاطرنشان 
وپرورش  آموزش  خوب  رویکردهای  از  گزینی  بومی  سیاست  کرد: 
در فرآیند جذب نیرو است که باید ادامه یابد ، زیرا این سیاست تا 

حدودی آمار متقاضیان نقل وانتقال را کاهش خواهد داد.
وی از ضرورت ایجاد سامانه ای متمرکز با محتوای آمار و ارقام 
و اطلاعات مربوط به هر منطقه آموزشی تأکید کرد وخاطرنشان کرد: 
اگر چنین سامانه ای ایجاد شود، بسیاری از ساختارهای ستادی نیز 
اصلاح می شود و شاهد برخی موازی کاری ها نخواهیم بود، بنابراین 

تلاش می کنیم در دولت دوازدهم این امر محقق شود.
که  باشد  ای  گونه  به  باید  سامانه  این  البته  داد:  ادامه  حسینی 

سطح دسترسی افراد متفاوت و براساس وظایف آن ها باشد.

اعتراف جوان ۳۰ ساله به حمله وحشیانه 
در ترمینال جنوب

مرد جوان که از رفتارهای کارمندان تعاونی 
از  بود پس  ترمینال جنوب خشمگین شده   ۱۳
بازگشت به خانه با چاقو به ترمینال بازگشته و 

سناریوی خونین و مرگباری را رقم زد.
ساعت ۱۶:۱۰ دقیقه سه شنبه ۷ شهریور 
جریان  در   ۲۰۸ کلانتری  ماموران  امسال  ماه 
ترمینال   ۱۳ شماره  تعاونی  در  خونین  درگیری 
جنوب قرار گرفتند و خیلی زود تیمی از ماموران 

برای تحقیقات ابتدایی در محل حاضر شدند.
ترمینال   ۱۳ تعاونی  در  حضور  با  ماموران 
چاقوی  با  ساله   ۳۲ جوان  بردند  پی  جنوب 
و  مسافر  چند  کردن  مجروح  به  اقدام  خونینی 
کارمند ترمینال جنوب کرده و قصد فرار دارد که 
ماموران به سرعت دست به کار شده و موفق به 

دستگیری اکبر ۳۲ شدند.
ابتدایی پی بردند  ماموران در همان لحظه 
اکبر ۳ مرد را هدف ضربات چاقو قرار داده  که 
گزارش  وخیم  آنها  از  نفر  یک  وضعیت  و  است 
شده است و در این مرحله خیلی زود تیم های 
به  را  و مجروحان  امدادی در محل حاضر شده 

بیمارستان منتقل کردند.
پرونده  متهم  دستگیری  از  لحظاتی  هنوز 
یکی  رسید  خبر  بیمارستان  از  که  بود  نگذشته 
از  ساله   ۴۰ علی  درگیری،  این  مجروحان  از 
به  چاقو  ضربه  خاطر  به   ۱۳ تعاونی  کارمندان 
ناحیه گردن در بیمارستان به کام مرگ فرو رفته 

است.
اداره  ماموران  از  تیمی  تا  بود  کافی  همین 
بازپرس  دستور  به  تهران  آگاهی  پلیس   ۱۰
دشتبان از شعبه دهم دادسرای امور جنایی برای 

تحقیقات ویژه وارد عمل شدند.
از  شاخه  این  در  دستگیری  از  پس  اکبر 
تحقیقات پیش روی ماموران اداره ۱۰ قرار گرفت 
شهریور   ۷ شنبه  سه  صبح   ۱۰ ساعت  گفت:  و 
شماره  تعاونی  به  اتوبوس  بلیط  خرید  برای  ماه 
۱۳ ترمینال جنوب مراجعه کردم ؛ شخصی که 
مقابل تعاونی ایستاده بود مرا جهت خرید بلیت 

به داخل تعاونی شماره ۱۳ راهنمایی کرد.
وی افزود: متصدی فروش بلیط مدعی شد 
که اتوبوس تا دقایقی دیگر حرکت خواهد کرد و 
من نیز با این تصور اقدام به خرید بلیط اتوبوس 
بلیط  خرید  زمان  از  ساعت  یک  حدود  ؛  کردم 
اعلام  نهایتا  و  نکرد  حرکت  اتوبوس  اما  گذشت 
حرکت  تأخیر  ساعت  چند  با  اتوبوس  که  شد 
فروش  بلیت  متصدی  به  زمانیکه  ؛  کرد  خواهد 
مراجعه کرده و درخواست بازپس گرفتن پولم را 
این  آنها طفره رفته و عنوان داشتند که  کردم، 

کار امکان ندارد.
خیابان  در  ام  خانه  به  داد:  ادامه  اکبر 
نهایتا  و  بودم  عصبانی  بسیار  بازگشتم،  پیروزی 
پس از گذشت چند ساعت به قصد انتقام گیری، 
با برداشتن چاقو از خانه خارج شده و به ترمینال 

جنوب رفتم.
ابتدا شخصی را که مرا به تعاونی شماره ۱۳ 
راهنمایی کرده بود، با یک ضربه چاقو از ناحیه 
سینه مجروح کردم؛ سپس وارد تعاونی ۱۳ شده 
و با شخصی که بلیط را به من فروخته بود درگیر 
شدم و چاقویی به گردنش زدم که شنیدم پس 

از درگیری به کام مرگ فرو رفته است.
وی گفت: در همین زمان یکی از دوستان و 
همکاران مقتول به قصد کمک کردن به مقتول 
با من درگیر شد که او نیز از ناحیه دست مجروح 
شد و در حین فرار از داخل ترمینال بود که با 
مردم درگیر شده و نهایتا توسط مأموران دستگیر 
معاون  مکرم،  حمید  کارآگاه  سرهنگ  شدم. 
با  تهران  آگاهی  پلیس  جنایی  جرایم  با  مبارزه 
اعلام این خبر به خبرنگار مهرگفت : یکی از دو 
درمان  تحت  سرپایی  صورت  به  حادثه  مجروح 
قرار گرفته و از بیمارستان مرخص شده است و 
مجروح دوم که از ناحیه سینه مورد اصبت چاقو 
قرار گرفته ، همچنان تحت نظر تیم پزشکی قرار 
داشته و سیر مراحل درمانی و مراقبتی از وی در 

بیمارستان در حال انجام است .
پایان  در  مکرم،  حمید  کارآگاه  سرهنگ 
این خبر افزود: با صدور قرار بازداشت موقت از 
سوی بازپرس محترم پرونده، متهم جهت انجام 
تحقیقات تکمیلی در اختیار اداره دهم ویژه قتل 

پلیس آگاهی تهران بزرگ قرار گرفته است.

 ورود مدیریت بحران 
به مقاوم سازی زندان ها

معاون بازسازی و بازتوانی سازمان مدیریت 
در  سازمان  این  مشارکت  از  کشور  بحران 

مقاوم سازی هفت زندان کشور خبر داد.
محمد فرید لطیفی دراین باره گفت: برنامه 
فرسوده،  زندانهای  سازی  مقاوم  برای  ریزی 
نامقاوم و دارای مشکلات ایمنی از مدت ها قبل 
در دستور کار سازمان مدیریت بحران کشور قرار 
گرفته و در همین راستا جلساتی با مسئولانی از 

سازمان زندان ها و قوه قضاییه برگزار شد.
سازمان  کارشناسان  اینکه  بیان  با  وی 
این  شناسایی  به  اقدام  کشور  بحران  مدیریت 
زندان ها کرده اند ادامه داد: در نهایت مبلغ  یک 
میلیارد و ۲۸۰ هزار میلیون ریال برای بازسازی، 
به سازی و ایمن  سازی هفت زندان از محل منابع 
ماده ۱۰ و  ۱۲ قانون تشکیل سازمان مدیریت 

بحران کشور برای این منظور تصویب شد.
معاون بازسازی و بازتوانی سازمان مدیریت 
 ۷۰۰ ، اینکه در سال ۹۳  بیان  با  بحران کشور 
میلیارد ریال و در سال ۹۴ نیز ۸۰۰ میلیارد ریال 
از محل این اعتبارات برای زندان هایی در استان 
اصفهان،  کرمان،  شمالی،  خراسان  تهران،  های 
بلوچستان  و  سیستان  و  گلستان  خوزستان، 
اختصاص پیدا کرده است، گفت: در سال ۹۵ نیز 
۷۰ میلیارد ریال بودجه مختص به زندان مرکزی 

اصفهان در نظر گرفته شده است.
نیز  پروژه ها  این  پیشرفت  درباره  لطیفی 
گفت: در بررسی های انجام شده و پیگیری های 
ما بودجه اختصاص یافته صرف امور ایمن سازی 
سازمان  و  زندان ها شده  این  در  سازی  مقاوم  و 
انجام  این بودجه صرف  زندان ها اعلام کرده که 

این اقدامات شده است.

ابتکار خواستار شد؛
تعامل میان قوای مققنه و مجریه برای 

رفع چالش های حوزه زنان
معاون رئیس جمهور گفت: تعامل میان قوای 
مققنه و مجریه برای رفع چالش های حوزه زنان و 
خانواده به ویژه در مباحثی همچون آسیب های 
اجتماعی و اشتغال ضروری است.، معصومه ابتکار 
در نشست با نمایندگان زن مجلس شورای اسلامی 
که با هدف افزایش همکاری و تعامل میان قوای 
مقننه و مجریه برای حل مشکلات زنان و خانواده 
اندیشی  هم  و  ها  نشست  این  گفت:  شد،  برگزار 
ها باید به شناسایی نیروها، ظرفیت سازی و توان 
افزایی در حوزه زنان و خانواده بینجامد.معاون امور 
زنان و خانواده رئیس جمهور ابراز امیدواری کرد: 
این نشست ها و هم اندیشی ها منجر به پیشبرد 
طرح ها و اصلاح قوانین حوزه زنان و خانواده در 
دولت دوازدهم شود. وی تعامل میان قوای مققنه و 
مجریه برای رفع چالش های حوزه زنان و خانواده 
به ویژه در مباحثی همچون آسیب های اجتماعی 
و اشتغال را ضروری دانست و افزود: ایجاد کارگروه 
مشترک معاونت زنان و امور خانواده با نمایندگان 
مجلس می تواند به بهبود فرآیند همکاری ها منجر 
شود. ابتکار از نمایندگان حاضر در جلسه خواست تا 
در کاهش شکاف جنسیتی ایجاد شده برای بانوان 
تحصیل کرده، کارآفرینی برای دختران جوان به 
ویژه کارآفرینی سبز، اجرایی شدن بخشنامه دولت 
تخصیص سهمیه ۳۰ درصدی  بر ضرورت  مبنی 
تلاش  دولتی،  های  دستگاه  در  زنان  مدیریت  به 
نگاه  با  زنان  توانمندسازی  و  برای ظرفیت سازی 
فراجناحی و ایجاد جایزه ملی یاوران خانواده برای 
شخصیت های حقیقی و حقوقی فعال در این حوزه 
را  ریاست جمهوری  خانواده  و  زنان  امور  معاونت 
یاری دهند. معاون رییس جمهور با تاکید بر دیدار 
اعضای دولت با مقام معظم رهبری در هفته گذشته 
به حساسیت و جدیت ایشان در مقابله با خشونت 
علیه زنان در خانواده اشاره کرد و خواهان اصلاح 

این وضعیت در خانواده شد.

مدیرکل دفتر آموزش های کاردانش وزارت 
آموزش و پرورش خبر داد:

قول اختصاص بودجه ۲۹۹میلیارد تومانی 
برای تجهیز مدارس کار و دانش

وزارت  کاردانش  آموزش های  دفتر  مدیرکل 
بودجه  و  برنامه  پرورش گفت: سازمان  و  آموزش 
به ما قول بودجه ۲۹۹میلیارد تومانی برای تجهیز 
مدارس کار و دانش داده است. مصطفی آذرکیش 
شدن  ساله  سه  به  اشاره  با  مهر  با  گفت گو  در 
کاردانش  و  فنی وحرفه ای  شاخه  در  هنرستان ها 
گفت: به نیروی انسانی، فضا و تجهیزات بیشتری 
نیاز داریم. در دولت، اراده خوبی را مشاهده کردیم 
و سازمان برنامه و بودجه خبرهای خوبی درباره این 
موضوع به ما داده است. وی ادامه داد: سازمان برنامه 
و بودجه و آموزش وپرورش برنامه ریزی را از سال 
قبل برای سه ساله شدن هنرستان ها شروع کرده 
اند و تامین اعتبار و نیروی انسانی مورد نیاز در حال 
پیگیری است. وی اضافه کرد: در حال حاضر سه 
عدد به ما پیشنهاد شده است. اولی ۴۵میلیاردتومان 
در  تومان  ۵۴میلیارد  دومی  گاز.  فروش  محل  از 
بودجه سنواتی سال ۹۶ و سومی هم ۲۰۰میلیارد 
تومان  از محل تسهیلات بانک ها. آذرکیش با بیان 
برای سه ساله شدن  باید  عدد  که هر سه  اینکه 
هنرستان ها و مدت باقی مانده تا برنامه ششم سالانه 
هزینه شود، تاکید کرد: ما از ظرفیت های خارج از 
آموزش و پرورش را هم استفاده کردیم که یکی از 
این برنامه ها برگزاری دوره های آموزشی با مشارکت 
دستگاه های دیگر است. وی ادامه داد: آستان قدس 
رضوی، وزارت صنعت. معدن و تجارت، وزات جهاد 
کشاورزی، سازمان صنایع دستی و میراث فرهنگی 
و گردشگری از جمله دستگاه هایی هستند که به 
بودجه  از  بهتر  استفاده  و  افزایی  مهارت  و  دانش  

آموزش و پرورش کمک می کنند.

رئیس سازمان محیط زیست:
پول های سرگردان دنیا را جذب 

احیای دریاچه ارومیه کنیم
عیسی کلانتری گفت: با منابع داخلی دریاچه 
ارومیه و محیط زیست کشور احیا نمی شود. در دنیا 
۱۲ هزار میلیارد دلار پول سرگردان وجود دارد که 

به دنبال محلی برای سرمایه گذاری است.
هشتمین جلسه کمیته سیاستگذاری )کمیته 
حضور  با  ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  راهبری( 
محیط زیست،  سازمان  رییس  کلانتری  عیسی 
تلفیق  و  دفتربرنامه ریزی  مدیر  تجریشی  مسعود 
و  سیاستگذاری  کمیته  اعضاء  از  برخی  ستاد، 
کارشناسان ستاد برگزار شد. این جلسه در راستای 
بروزرسانی و تدقیق نقشه راه احیای دریاچه ارومیه 
برپا شد. عیسی کلانتری در این جلسه با اشاره عدم 
تخصیص کامل منابع مورد نیاز ستاد در سه سال و 
نیم اخیر از سوی دولت گفت: هنوز مشکلات مالی 
با  نیز  پایان نرسیده و در مقطع کنونی  دولت به 
کمبود منابع روبرو است؛ به همین دلیل توصیه من 
رفتن به دنبال منابع دیگری غیر از منابع دولتی 
است. زیرا با منابع داخلی دریاچه ارومیه و محیط 
زیست کشور احیا نمی شود. اگر ستاد صرفا تمرکز و 
برنامه ریزی را روی منابع دولت کند، احیای دریاچه 
کرد:  اظهار  می شود.وی  مواجه  بیشتری  تاخیر  با 
بنابراین در جریان بازنگری نقشه را احیاء، برنامه ها 
سالانه  دولت  اگر  باشد.  منابع  با  متناسب  باید 
صددرصد اعتبارات پیش بینی شده را پرداخت کند، 
اعتبارات کمتری  اگر  انجام شود و  صددرصد کار 
تخصیص یافت، حجم کاری متناسب با آن تعریف 
شود؛ نه اینکه کار بخوابد یا ما صرفا متهم به کم 
دریاچه  احیای  و مجری ستاد  دبیر  کاری شویم. 
رییس  آقای  به  پیشتر  بنده  داد:  توضیح  ارومیه 
جمهور نیز گفته بودم، محیط زیست صرفا برای ما 
نیست، برای نسل ها بعدی هم است و باید محیط 
اولین  جزء  بودن،  آخر  اولویت  جای  به  زیست 
اولویت های دولت باشد. وی افزود: اگر ما صرفا صبر 
کنیم پول هنگفت برسد، بعد محیط زیست را نجات 
دهیم، محیط زیست از بین رفته است. الان باید 
سالی دو میلیارد دلار پول به محیط زیست تزریق 
شود تا بتواند جان بگیرد. الان آب های تجدیدپذیر 
کشور از ۱۳۰ میلیارد متر مکعب به ۸۸ میلیارد متر 

مکعب رسیده است.
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